
Protokół Nr XXXVII /09
z XXXVII Sesji Rady Powiatu

w Ustrzykach Dolnych
z dnia 30 czerwca 2009 r

Posiedzenie :XXXVII Sesji Rady Powiatu rozpoczęło się o godz. 14.00 w sali
narad siedziby Starostwa Powiatowego w Ustrzykach Dolnych według
poniższego porządku obrad:

l. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
4. Przedstawienie rocznego sprawozdania z działalności

Komendy Powiatowej Policji w Ustrzykach Dolnych.
5. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg o prowadzonych

i planowanych remontach dróg powiatowych.
6. Podjęcie uchwał w sprawach:

l) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009r. ,
2) wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla

in blanco,
3) zaciągnięcia w 2009 roku kredytu długoterminowego,
4) uchylenia uchwały własnej,
5) wprowadzenia zmian do Porozumienia dotyczącego realizacji

projektu .Podkarpacki System Informacji Medycznej ,"PSIM",
6) wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny na własność

Powiatu Bieszczadzkiego nieruchomości położone w miejscowości
Dwemik, gmina Lutowiska, stanowiące własność Gminy Lutowiska,

7) uchwalenia Statutu Powiatu Bieszczadzkiego.
7. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi na nie.
8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.
9. Zakończenie obrad sesji.

Ad. 1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Otwieram XXXVII Sesję Rady Powiatu i stwierdzam, że na 15 radnych
obecnych jest 14 radnych ( zgodnie z listą obecności ), w związku z tym obrady
są prawomocne. Następnie przeczytał porządek obrad pytając czy są propozycje
zmian w przedstawionym porządku obrad.
Propozycji zmian nie było.



Ad. 2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Poinformował, że protokół z poprzedniej sesji został podpisany, znajduje się on
w Biurze Rady i był do wglądu pań i panów radnych. Dlatego też zaproponował
aby przyjąć go bez odczytywania.
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu?
Uwag nie było.

Ad.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja z działalności
Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.
Proszę Panią Barbarę Pasionek o przedstawienie tej informacji.
Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Przedstawienie rocznego
sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Policji w Ustrzykach
Dolnych.

Pan Stanisław Dziedzic Komendant Komendy Powiatowej Policji
Przeprowadzona analiza przestępstw stwierdzonych na terenie powiatu
bieszczadzkiego za 2008 rok wykazała spadek ogólnej ich liczby w porównaniu
do analogicznego okresu roku ubiegłego.
W analizowanym okresie stwierdzono 477 przestępstw na 523 w roku ubiegłym
- różnica 46 przestępstw.
W zakresie wykroczeń znaczna ich ilość to wykroczenia w kategorii przeciwko
"bezpieczeństwu w ruchu drogowym. Nadto wykroczenia w kategorii
"porządkowe" stanowią również znaczącą liczbę. Dodać należy, że dużo
wykroczeń sprawcy popełniają po spożyciu alkoholu.
Wszelkie sygnały od społeczeństwa dotyczące zagrożeń, nieprawidłowości
a także szeroko rozumianej patologii są niezwłocznie sprawdzane przez
wyznaczonych funkcjonariuszy. Z reguły są to dzielnicowi lub policjanci
ogniwa sekcji kryminalnej. Żadna informacja nie pozostaje bez sprawdzenia.
Każde zgłoszenie traktowane jest indywidualnie, stosownie do oczekiwań
zgłaszaj ących.
Szczegółowa analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego stanowi
załącznik do protokołu.



Następnie głos zabiera Radny Pan Wiesław Stebnicki
Moim zdaniem rośnie nowa kategoria przestępstw, chodzi mi o jazdę na
kładach po drogach leśnych. Nawiązując do tego wypadku, który miał miejsce
ostatnio w Stebniku, nie można teraz wyjść na spacer bolasu bo w każdej chwili
może ktoś wyskoczyć na tym kładzie bądź motorze i można ulec wypadkowi.
Mam pytanie czy sąjakieś kontrole nad tym, czy są wyznaczane jakieś trasy?

Pan Stanisław Dziedzic Komendant Komendy Powiatowej Policji
Jeśli chodzi o sytuację kładów to jest to zmora największa na naszych terenach,
na razie niestety nie do opanowania. Te kłady aby mogły się poruszać,
wystarczy tylko zarejestrować.
Na terenie naszego powiatu nie ma faktycznie wydzielonych miejsc, aby na tych
kładach się poruszać. Wszystko to odbywa się nielegalnie.
Jednakże w tym zakresie współpracujemy ze strażą leśną poszczególnych
nadleśnictw i to na razie tyle co możemy robić. Fizycznie nie jesteśmy w stanie
aby nad tym zapanować. Myślę, że tutaj powinna być kwestia od samorządu,
aby wydzielić jakieś miejsce na ten cel. Najgorsze jest to, że w obecnym czasie
jest to modne i ludzie chcą się w to bawić.

Następnie głos zabiera Radny Pan Tadeusz Kocur, który pyta czy jest
możliwość kontroli radarowej w samym mieście a w szczególności na
ul. Korczaka, gdyż mimo ograniczenia do 30 są tam znacznie przekraczane
prędkości. Nie ma tam chodnika i stanowi to duże zagrożenie dla mieszkańców.

Pan Stanisław Dziedzic Komendant Komendy Powiatowej Policji
Wezmę ten temat pod uwagę i jednocześnie proszę mieszkańców
o sygnalizowanie tych negatywnych rzeczy jakie państwo zauważacie.

Następnie głos zabiera Radny Pan Ryszard Urban
Mam pytanie, jak to jest z przepisami dotyczącymi konduktów pogrzebowych?

Pan Stanisław Dziedzic Komendant Komendy Powiatowej Policji
Jesienią 2008 r. MSW i A wprowadziło przepisy dotyczące nie tylko konduktów
pogrzebowych ale również wszelkiego rodzaju imprez kościelnych związanych
z pielgrzymkami i procesjami. Przepisy te określają, iż aby pielgrzymka czy
też kondukt pogrzebowy mógł poruszać się po drodze publicznej musi mieć
pozwolenie właściciela drogi.
Osoby które będą brały udział w takiej obstawie maja być przeszkalani przez
Wojewódzkie Ośrodki Ruchu Drogowego.



Ad. 5

Przewodnicząc Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Informacja Powiatowego
Zarządu Dróg o prowadzonych i planowanych remontach dróg powiatowych.

Głos zabiera Pan Jacek Ozga - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg
W Powiatowym Zarządzie Dróg pracuje 5 osób w tym 3 osoby na stanowiskach
urzędniczych i 2 osoby fizyczne oraz 2 dodatkowe osoby na okres letni.
Zarządzamy 25 odcinkami dróg o łącznej dl. 201,6 km .
Na dzień dzisiejszy ocena stanu nawierzchni przedstawia się następująco:

- stan dobry 85,00 km co stanowi 42,2 % ogólnej długości dróg. Na tych
drogach w ciągu najbliższych kilku lat nawierzchnie wymagająjedynie
niewielkich ilości remontów cząstkowych lub zabiegów
konserwacyjnych 9 regeneracja, powierzchniowe utrwalenie),

- stan dostateczny 44,6 km co stanowi 22,1 % ogólnej długości dróg. Na
tych drogach w najbliższym czasie występuje konieczność wykonania
remontów cząstkowych, lokalnych wzmocnień lub odnowy nawierzchni
( wyrównanie profilu, dywaniki bitumiczne, powierzchniowe utrwalenie).
Pozostawienie dróg, których stan określono na dostateczny bez
wykonania koniecznych zabiegów spowoduje ich szybką degradację
i przejście do stanu złego.

- Stan zły 72,0 km co stanowi 35,7 010 ogólnej długości dróg
(odbudowy , rozbudowy).

Przyczyny obecnego stanu nawierzchni od kilku lat są takie same.
Najważniejsze z czynników to :

- ograniczone środki finansowe,
- wzrastające natężenie ruchu drogowego - szczególnie ciężkiego,
- gospodarka leśna oraz siły wyższe

Na całej sieci dróg powiatowych znajduje się ponad 420 przepustów i 43 mosty
o łącznej długości prawie 800m w tym:

15 stalowych ( 13-15 t, 2-10 t),
- 24 z betonu zbrojnego ( 2-30 t, 22-15 t),

1 kamienny ( 15 t),
1 drewniany (5 t),

- 2 stalowe tymczasowe ( lOt).

W wyniku przeprowadzonych w ubiegłym roku przeglądów średnia ocena stanu
technicznego wszystkich obiektów w skali od Odo 5 wynosiła ok. 3 czyli stan
niepokojący tzn. wykazujący uszkodzenia, których nie naprawienie spowoduje
skrócenie okresu bezpiecznej eksploatacji.



Kilka obiektów kwalifikuje się do stanu niedostatecznego wykazując
uszkodzenia obniżające przydatność użytkową ( Ustjanowa, Jałowe, Brzegi
Dolne, Czarna Dolna). Wszystkie mosty wymagają zwiększenia nośności do
wymogów parametrów.
Plan finansowy jednostki w bieżącym roku to niecałe 886,5 tys. zł. po
odliczeniu wydatków na działalność jednostki, na 1 km utrzymania drogi
przypada około 1740,00 zł. (remonty, renowacja odwodnienia, remonty mostów
i przepustów, wykaszanie i ścięcie poboczy, wycinka zakrzaczeń, oznakowanie
dróg. Aktualnie realizowana jest umowa:

- na remonty cząstkowe nawierzchni na kwotę 169.503,75 zł. termin
realizacji zamówienia 55 dni od daty podpisania umowy tj.
do 8.07.2009 r.,

- wykaszanie poboczy w ciągu dróg powiatowych na kwotę 8.801,41 zł.
termin realizacji zamówienia 31.08.2009 r.

Ad. 6, pkt.1

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2009r.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się aby w przedstawionym projekcie uchwały wprowadzić zmiany
polegające na przesunięciu pomiędzy poszczególnymi działami po stronie
wydatkowej. Proponuje się aby w Starostwie Powiatowym zmniejszyć wydatki
poprzez wstrzymanie wykonania zadania inwestycyjnego pn. informatyzacja
urzędu oraz zakupy usług pozostałych na ogólną kwotę 244.490,00 zł., jak
również z obsługi długu publicznego zmniejszyć kwotę o 80.000,00 zł. i ze
względu na to, że proponuje się wycofać uchwałę o poręczeniu kredytu dla
SPZOZ proponuje się wycofać uchwałę o poręczeniu kredytu dla SPZOZ
proponuje się zmniejszyć wydatki z tytułu poręczeń i gwarancji o kwotę
25.000,00 zł. W sumie jest to kwota 349.490,00 zł. i tą kwotę przeznaczyć na
zwiększenie budżetu w Bieszczadzkim Zespole Szkół Zawodowych na zadania
inwestycyjne pn. przebudowa budynku oraz budowa kompleksu sportowego
Bieszczadzkiego Zespołu Szkół Zawodowych w kwocie 169.000,00 zł. i
49.021,00 zł. na wynagrodzenia.
80.000,00 zł. proponuje się przeznaczyć na placówki opiekuńczo-
wychowawcze jako dotacja celowa przekazana dla powiatów, w których
umieszczone są dzieci z powiatu bieszczadzkiego w placówkach opiekuńczo-
wychowawczych.
469,00 zł. przeznaczyć na dofinansowanie Warsztatów Terapii Zajęciowej.



Kwotę 55.000,00 zł. proponuje się przeznaczyć dla Ośrodków Szkolno-
Wychowawczych w Ustrzykach Dolnych. Kwota zwiększeń jest taka sama jak
kwota zmniejszeń.
Pożyczka w WFOŚ i GW wstępnie była planowana na 250.000,00 zł. z
przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne z SPZOZ w Ustrzykach Dolnych na
wyminę przestarzałych urządzeń w kotłowni, po przetargu kwota pożyczki
zmniejszyła się o 60.000,00 zł. i tę kwotę musimy zwiększyć zaplanowany
kredyt na pokrycie deficytu.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 6, pkt.2

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie zabezpieczenia w formie weksla
in blanco.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się wyrazić zgodę na udzielenie przez Zarząd powiatu zabezpieczenia
kredytu długoterminowego w wysokości 2.576.357,96 zł. dla banku
wyłonionego w trybie ustawy Prawo zamówień publicznych.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 6, pkt.3

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie zaciągnięcia w 2009 roku kredytu długoterminowego.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się upoważnić Zarząd Powiatu do zaciągnięcia kredytu
długoterminowego w kwocie 2.576.357,96 zł. na spłatę wcześniej zaciągniętych
kredytów i pożyczek oraz planowanego deficytu budżetu. Spłata tego kredytu
będzie następować w latach 2010-2017.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 6, pkt.4

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie uchylenia uchwały własnej.

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Projekt ten dotyczy udzielonego przez Radę Powiatu 31 marca br. poręczenia
długoterminowego kredytu bankowego zaciągniętego przez SPZOZ
w Ustrzykach Dolnych w wysokości. 1.500.000,00 zł.. Ze względu na to, że do
dnia dzisiejszego SPZOZ nie otrzymał kredytu długoterminowego proponuje się
uchylić uchwałę w całości.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 6, pkt.5

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wprowadzenia zmian do Porozumienia dotyczącego realizacji
projektu .Podkarpacki System Informacji Medycznej ,"PSIM".

Głos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Proponuje się aby wyrazić zgodę na wprowadzenie zmian do Porozumienia
w/w projektu w związku ze zmianą koncepcji jego realizacji przez Zarząd
Województwa Podkarpackiego polegającą na tym, że realizatorem projektu
będzie SPZOZ i dlatego do porozumienia dopisany jest dyr. szpitala
Pan Marceli Kuca.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego projektu
uchwały?
W związku z tym, że wniosków i uwag nie było Przewodniczący odczytał
projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad. 6, pkt.6

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny na własność
Powiatu Bieszczadzkiego nieruchomości położone w miejscowości Dwemik,
gmina Lutowiska, stanowiące własność Gminy Lutowiska.

Głos zabiera Pani Irena Krzywowiąza - Kierownik Wydziału Geodezji
i Gospodarki Nieruchomościami
Przedstawiony Państwu Radnym projekt uchwały dotyczy uregulowania stanu
prawnego naszych działek w miej scowości Dwemik.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.



Ad. 6, pkt.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. podjęcie uchwały
w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Bieszczadzkiego.

Głos zabiera Pani Barbara Pasionek - Sekretarz Powiatu
Statut Powiatu Bieszczadzkiego obecnie obowiązujący został uchwalony
31 maja 2002 r. W ciągu tych 7 lat wprowadzono dużo zmian, ponadto zmieniły
się przepisy obowiązujące ustawy o samorządzie powiatowym i o
pracownikach samorządowych. Zasadne jest wiec uchwalenie jednolitego
tekstu i wprowadzenie niezbędnych zmian.
Co do zmian kosmetycznych to przez Radę rozumie się Radę Powiatu
Bieszczadzkiego a nie jak dotychczas Radę Powiatu w Ustrzykach Dolnych i tak
samo w przypadku Zarządu.
Proponuje się:
- wprowadzić możliwość wspólnych sesji samorządowych,
- wykreślić w §17, pkt. 9 i zmieniono pkt 8 zgodnie z którym na sesjach będą
podpisywane 2 listy obecności przez Radnych, na początku i na końcu sesji.
Jest to zmiana na wniosek Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju
Gospodarczego.
- wprowadzenie do §36 zakresu czynności i zakresu spraw jakimi będą się
zajmować poszczególne komisje rady.

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Czy ktoś z Państwa radnych ma jeszcze jakieś wnioski i uwagi odnośnie tego
projektu uchwały?
W związku z tym, że więcej wniosków i uwag nie było Przewodniczący
odczytał projekt uchwały i następnie przystąpiono do głosowania.

Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.
Uchwała została podjęta jednogłośnie. Uchwała w załączeniu.

Ad.7

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. Interpelacje i zapytania
radnych.

Głos zabiera Radny Pan Ryszard Urban, który pyta jakie będą konsekwencje
wycofania uchwały w sprawie kredytu dla SPZOZ.



Głos zabiera Pan Marceli Kuca - Dyrektor SPZOZ w Ustrzykach Dolnych
Szpital znajduje się w coraz to gorszej sytuacji finansowej, te działania
restrukturyzacyjne, które wprowadziliśmy dają efekt ale jest on związany
z redukcją zatrudnienia.
Mimo prowadzonych negocjacji z siedmioma bankami nie udało nam się
uzyskać kredytu. Mimo poręczenia Powiatu nikt nam tego kredytu nie chce
udzielić, gdyż jest to dla nich dużym ryzykiem.
W związku z zaistniałą sytuacją zostało obniżone wynagrodzenie pracowników
do 70%, czego skutek był dziś- mieliśmy kontrolę Państwowej Inspekcji Pracy.
Mimo spotkań, przekonań i argumentów jest totalna negacja pewnych działań
restrukturyzacyjnych w szpitalu przez Związki Zawodowe i to może
doprowadzić do trudności w zakresie funkcjonowania szpitala.
Skierowałem również pismo do Zarządu Powiatu o ewentualne uzupełnienie
aktywów lub o pokrycie strat z lat poprzednich, jednakże wiąże się to
z likwidacją zespołu.
Obecnie przygotowujemy pismo do Zarządu Powiatu o zmianę formy prawnej,
która ewentualnie umożliwiłaby podjęcie działań w zakresie całkowitej
restrukturyzacji, przekształcenia szpitala w niepubliczny ZOZ i dalsze
funkcjonowanie tej jednostki.
Jeśli te działania nie zostaną podjęte to sytuacja będzie bardzo trudna.
Nie jest to moja wina, nałożyły się na to wszystko pewne przedsięwzięcia z lat
poprzednich.
Informuję również o tym, że za maj jest już znaczące generowanie strat.
Od l lipca wprowadzamy ograniczenia przyjęcia pacjentów na oddziały i do
poradni specjalistycznych, dlatego że nie jesteśmy w stanie fmansować
ponadplanowych świadczeń medycznych dlatego , że nas na to nie stać.
Na dzień dzisiejszy mamy prawie 600 tys. zł. z zeszłego roku za nadwykonania
za które NFZ nie zapłacił, za ten rok jest już prawie 500 tys. i do dnia
dzisiejszego mimo obietnic Pani Minister Zdrowia nie mamy żadnych
sygnałów kiedy te nadwykonania zostaną zapłacone.
Dlatego też wydłużą się kolejki i zaczną się narzekania pacjentów ale nie mamy
innego wyjścia. Szpitala nie stać aby z własnych środków których i tak brakuje
finansować ponadlimitowe świadczenia medyczne, które wynikają z potrzeby
pacjentów.

Następnie głos zabiera Radna Pani Teresa Mikołajczak
Mam pytanie, kto tych pacjentów poinformuje, że na usługi jest szlaban?
Dla lekarza to trudne wytłumaczenie pacjentowi, że nie ma środków.
Pacjenci uważają, że im się to należy bo za to płacą i nie obchodzi ich czy my
mamy przekroczony limit czy jesteśmy w Polowie. Uważają, że jak są chorzy
to mają zostać w najlepszym stopniu przyjęci i obsłużeni.
Nie słyszałam aby NFZ mówił, że nie ma dostępu do poradni specjalistycznych
i że obowiązują olejki. Wszystko spada na tych, którzy stoją oko w oko



z pacjentem i muszą coś powiedzieć i podjąć dla pacjenta korzystna decyzje.
Czy jest jakiś pomysł aby tych pacjentów przekonać aby uzbroić ich
w cierpliwość?

Pan Marceli Kuca - Dyrektor SPZOZ w Ustrzykach Dolnych
Mamy pomysł aby pacjenci zwracali się do NFZ o wyrażenie zgody na zapłatę
nadwykonań świadczeń medycznych.

Następnie glos zabiera Pan Krzysztof Gąsior - Starosta
Sytuacja Szpitala jest bardzo trudna i cały proces restrukturyzacji jest
skomplikowany.
W połowie lipca bądź początkiem sierpnia planowana jest Sesja w tej sprawie.
Spotkamy się z ekspertem w tej dziedzinie, który powie nam jakie długi mogą
być umorzone, na jakie trzeba będzie wziąć kredyt i na jakie środki z zewnątrz
możemy liczyć.

Ad. 8

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. wolne wnioski
i oświadczenia radnych.
Wolnych wniosków i oświadczeń nie było.

Ad.9

Przewodniczący Rady Pan Piotr Korczak
Obecnie przechodzimy do kolejnego punktu obrad tj. zakończenie obrad sesji.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad zamykam XXXVII Sesję Rady
Powiatu.

Protokołowała Przewodniczący Rady Powiatu
~, prWOOfCZACY R~

I PiO~ l


